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PROJEKTNO - ADMINISTRATIVNI TIM UDRUGE 

Iza svih projekata Udruge osoba s invalidite-

tom Sisačko-moslavačke županije (a brojimo 

ih u stotinama) uspješan je projektno-

administrativni tim koji je rastao i razvijao se 

kako se i Udruga kroz proteklih 20 godina 

mijenjala. Da nema članova i potreba koje 

im zajednica u kojoj žive ne pruža ne bi bilo 

ni Udruge, a da Udruga nema uspješan pro-

jektno-administrativni tim ne bi danas bila 

toliko potrebna i prepoznatljiva po svojim 

uslugama koje pruža u zajednici za najranji-

vije skupine društva. Kruna priznanja za sve 

napravljeno proteklih 20 godina bila je Dr-

žavna nagrada za humanitarni rad koja je 

Udruzi dodijeljena za 2021. godinu koja je 

slijedila nakon izazova i posebnih uvjeta ra-

da koji su nastali uslijed pandemije covida, a 

potom i katastrofalnog potresa u prosincu 

2020. godine. Projektno-administrativni tim 

uspio je osigurati kontinuirani rad i razvoj 

Udruge pred svim postavljenim izazovima 

proteklih 20 godina, a kao i stručni tim, čine 

ga ljudi koji su prije svega svoj posao doslov-

ce shvatili kao poziv, izrazito su empatični, 

skloni inicijativama i odlični motivatori, a u 

isto vrijeme samouvjereni i sigurni u ono što 

rade, inteligentni, fleksibilni i prilagodljivi i 

uvijek spremni na odricanja na svoju štetu, 



a na korist članova za koje osmišljavaju pro-

jektne aktivnosti kako bi zadovoljili većinu 

potreba koja im trebaju za što bolju integra-

ciju i inkluziju u društvo. U 20-oj godini rada 

Udruge projektni tim čine ljudi koje ćemo 

vam predstaviti u nastavku priče: 

SNJEŽANA TOMAŠEVIĆ – izvršna  

direktorica Udruge 

Nakon više od 20 godina rada na raznim rad-

nim mjestima u svibnju 2022. godine timu 

Udruge se na mjestu izvršne direktorice pri-

družila Snježana Tomašević.  Iza nje su godi-

ne rada u javnoj upravi, privatnom sektoru, 

a rad u našoj Udruzi po prvi puta pružio joj 

je iskustvo rada u civilnom sektoru. Kako joj 

je majka nažalost također osoba s invalidite-

tom, Snježana je imala i osobni poriv, koliko 

god je to moguće, iskoristiti stečeno iskustvo 

i znanje u cilju unaprjeđenja kvalitete života 

onih kojima je potpora potrebna i time dati 

osobni doprinos zajednici u kojoj živi.  

Civilni sektor ima ključnu ulogu u društvu, 

prepoznaje nedostatke u sustavu, prilike za 

nadopune i unaprjeđenje temeljnih egzis-

tencijalnih, a i raznih socijalnih usluga. Pri 

tome važnu ulogu imaju udruge osoba s in-

validitetom koje jačaju društvenu svijest o 

pravima, potrebama i potencijalima osoba s 

invaliditetom te zagovaranju model za rav-

nopravno i aktivno sudjelovanje osoba s in-

validitetom u sveukupnom razvoju zajedni-

ce. Udruga osoba s invaliditetom Sisačko-

moslavačke županije u svom djelovanju nas-

toji osigurati podršku svim njenim članovi-

ma, a posebno svojim najosjetljivijim člano-

vima. Djeci s teškoćama u razvoju presudno 

je osigurati kontinuirano pružanje potrebnih 

terapija koje pripomažu njihovom razvoju te 

u tom smjeru i Udruga pod Snježanim vođe-

njem želi nastaviti tamo gdje je stala kada ju 

je preuzela: „Kako je razorni potres u prosin-

cu 2020. godine uništio "Sobu čuda" u kojoj 

se s djecom provodila senzorna integracija, 

Udruga je ostala bez jednog prostora. No ka-

da se u životu nešto ruši, obično se gradi ne-

što bolje pa tako i u slučaju "Sobe čuda". S 

tim u vezi, ulažu se svi napori za ishođenje 

građevinske dozvole za izgradnju "nove Sobe 

čuda" u Sisku, kako bi se čuda mogla činiti i 

dalje“ – otkriva nam Snježana i dodaje:  

„Rad u Udruzi ima prednosti, ali i nedostata-

ka. Ideja je mnogo, a prilika za realizaciju če-

sto nedovoljno. Ujedno, rad u Udruzi pone-



kad donosi nedostatno i nesigurno financira-

nje. Za aktivnosti koje se planiraju i provode 

treba osigurati financijska sredstva, što često 

nije jednostavno pri čemu treba napomenuti 

kako se ne propuštaju prilike za pripremu i 

prijavu projekata na dostupne natječaje. Pla-

nova je mnogo: ishođenje licence ureda za 

osobnu asistenciju pri Udruzi skladno Zako-

nu o osobnoj asistenciji, energetska obnova 

"Male kuće" u Petrinji (gdje se pružaju uslu-

ge radne terapije, fizioterapije, senzorne in-

tegracije i neurofeedback terapija), izgradnja 

smještajnih kapaciteta, proširenje djelatnos-

ti na Inkluzivnoj farmi u Hrastovici u sektoru 

turizma...“.  

Zasigurno rad u Udruzi ima posebnu dimen-

ziju i vrlo često se ne može shvatiti samo kao 

"posao". Tu je odgovornost prema članovi-

ma zbog kojih se i u skladu s čijim potreba-

ma se sve aktivnosti kreiraju, planiraju i pro-

vode. Doprinos ostvarivanju njihovih prava, 

omogućavanje podizanje razine usluge i so-

cijalnog uključivanja, u fokusu su svakog 

Snježaninog radnog dana . 

ALEKSANDRA MILKOVIĆ - voditeljica za infor-

miranje, odnose s javnošću i komunikaciju s 

članovima i stručnom službom Udruge 

„Život je ono što se događa - dok vi pravite 

planove za život“ - J. Lennon izreka je koja 

definitivno određuje moj susret s Udrugom i 

kasnije nastavak radnog staža u njoj. Kao au-

torici dosadašnjih priča za 20 godina bilo mi 



 je lakše pisati o drugima, nego o sebi, ali i 

kroz njihovo pisanje nekako sam predstavila 

i svoj trag u Udruzi koji vjerujem da sam kroz 

10 godina profesionalnog rada ostavila. No, 

vratimo se izreku s početka. Imala sam sreću 

da radim posao o kojem sam maštala kao 

srednjoškolka. Nakon završene sisačke gim-

nazije diplomirala sam novinarstvo na Fakul-

tetu političkih znanosti i prije dolaska u Ud-

rugu skupila 20ak godina iskustva u radu u 

tiskanim i elektroničkim medijima. Prvi sus-

ret s Udrugom bio je zahvaljujući Petrinj-

skom radiju gdje sam kao novinarka pratila 

rad ove Udruge u kojoj danas radim. Dogodi-

lo mi se da sam 2001. godine počela i živjeti 

život koji žive članovi Udruge. Postala sam 

majka danas već 22-ogodišnjeg mladića koji 

je kroz svoj mladi život nažalost već „skupio“ 

desetak dijagnoza. Čim se osnovala Udruga 

2003. godine počela sam iz osobnog intere-

sa i potreba pratiti njezin rad. U tim danima 

Štefica, osnivačica i prva predsjednica, često 

mi je bila i rame za plakanje, oslonac i podrš-

ka u suočavanjima sa svakom novom dijag-

nozom mog Frane. Uz svoj rad kao novinarka 

postala sam, kroz volonterski rad, prva tajni-

ca Udruge, a vođenjem potreba za moje di-

jete napisala sam i tada prvi projekt Udruge 

„Djeca ljubavi“ kojim smo zaposlili logopeda 

u Udruzi. U siječnju 2013. godine, na poziv 

Štefice,  zapošljavam se u Udruzi kao tajnica, 

a potom i prva izvršna direktorica Udruge. 

Od početka, to je za mene prestao biti samo 

posao zahvaljujući kojem mi ide radni staž i 

dobivam plaću, već je postao moj poziv. Smi-

sao mog života zadnjih deset godina. Ušla 

sam prvo u Udrugu kao majka djeteta s teš-

koćama u razvoju koji u svom gradu nije i-

mao ništa. Za sve smo morali u Zagreb. 

Vođena time ponosna sam što smo zadnjih 

deset godina razvojem socijalnih usluga o-

mogućili današnjim roditeljima bolji i kvali-

tetniji život (ako ga već mi nismo imali). Po-

nosna sam što sam bila aktivni sudionik raz-

voja Udruge, ali i na svim neprocjenjivim pri-

jateljstvima „s istima“ koje sam srela na o-

vom putu. U svom nastojanju i želji da kao 

značajna skupina ovog društva dobivamo, a 

prestanemo zahtijevati, tražiti i moliti (ili 

prosvjedovati na Markovom trgu) iscrpila 

sam svoje tijelo i svoj duh te sam se povukla 

i prepustila vođenje drugima. Danas uživam 

u radu s Franinim vršnjacima na Inkluzivnoj 

farmi sretna što smo u ovih 20 godina rada 

Udruge postali prepoznatljivi u zajednici i 

šire. Vjerodostojni u svom radu postali smo 

ravnopravni i uvaženi članovi društva i zad-

njih 20 godina kao Udruga dokazali smo da 

imamo motivaciju, želju, snagu i znanje.   

MANDA ŠALIĆ – voditeljica financijske i  

administrativne službe 

Pokretač brojnih ideja i osoba nepresušne 

energije je Manda Šalić koja je s nama od 

srpnja 2015. godine. Manda je primjer oso-

be koja cijeli svoj život permanentno ulaže u 

edukaciju. Završila je 1987. srednju ekonom-

sku školu u Banja Luci, u Algebri Sisak 2012. 

godine za samostalnu knjigovotkinju, a 

2014. završila je i edukaciju za izradu i pro-

vedbu EU fondova. Tijekom 8 godina rada u 

našoj Udruzi iza Mande su napisani i realizi-

rani brojni projekti kojima su osigurana rad-

na mjesta i različite nove usluge i aktivnosti 



za članove. Manda je inicijator brojnih pro-

jektnih ideja, a put od ideje do realizacije 

zna biti ponekad kompliciran i dugotrajan, 

što ona zna i pomno prati svaku etapu te kod 

prepreka i izazova uspješno iznalazi rješenja. 

Involvirana je aktivno u administrativno i fi-

nancijsko vođenje na svim projektima i pro-

gramima koje Udruga provodi te je u pojedi-

nima imenovana na mjesto voditeljice EU 

projekata. Popis realiziranih projekata je po-

dugačak i teško ih je opisati u nekoliko riječi. 

Pri tome realizirano je na desetke različitih 

aktivnosti, uključeno na stotine osoba i os-

tavljen pozitivan pomak u zajednici. 

Samo kroz posljednji projekt financiran pozi-

vom "ZAŽELI" dodatno je otvoreno 20 radnih 

mjesta u Udruzi i uključeno preko 180 kraj-

njih korisnika, čime se novim zapošljavanjem 

u sklopu projekta s jedne strane pozitivno 

utjecalo na socio-ekonomski status žena te s 

druge strane utjecalo na poboljšanje kvalite-

te života i izvaninstitucionalne skrbi uključe-

nih starijih i osoba u potrebi. 

Osim spomenutog, aktivno je uključena u 

organiziranje i vođenje volonterskih akcija u 

zajednici, raznih kreativnih radionica za dje-

cu i odrasle, kao i radionica osnaživanja že-

na. Ujedno je i članica Udruge Građanski ak-

tivizam, Petrinja (GrAk). 

Iako joj je radni dan pretrpan zadacima i ob-

vezama, uvijek nađe vremena za ljude koji 

joj se obrate za savjet odnosno za one koji-

ma je pomoć potrebna. Pri tome nije joj teš-

ko pripremiti fini obrok ili ispeći kolač. Tije-

kom godina rada, njena svestranost i preda-

nost stvaranju prilika ostavila je pozitivan 

trag u Udruzi. 

PREDRAG MILUNIĆ – voditelj projekta 

Predrag se projektno-administrativnom timu 

Udruge pridružio u ožujku 2019. godine. Ia-

ko je primarno nastavnik razredne nastave 

najkraće je radio u svojoj struci, a dolazak u 

Udrugu bio je nekako logičan nastavak nje-

govog prijašnjeg humanitarnog rada. Nakon 

Domovinskog rata u kojem je sudjelovao kao 

hrvatski branitelj od 1991. godine Predrag je 

povremeno volontirao za humanitarnu udru-

gu iz Njemačke kao koordinator podjele hu-

manitarne pomoći socijalno najugroženijim 

obiteljima na ratom pogođenim područjima 

unutar Sisačko-moslavačke županije. Nakon 



toga je četiri godine radio za Hrvatski Crveni 

Križ, u svojstvu socijalnog radnika u radu s 

izbjeglicama i prognanicima, da bi se njegov 

rad s istom kategorijom korisnika nakon toga 

nastavio zaposlenjem u Visokom povjereniš-

tvu Ujedinjenih Naroda za prognanike i izbje-

glice (UNHCR) u Sisku, gdje je radio sve do 

kraja 2018.g. 

Od svog dolaska u našu Udrugu do danas, 

prvo kao koordinator, a nedugo zatim i kao 

voditelj projekta, Predrag je preuzeo odgo-

vornost vođenja programa pružanja usluge 

osobne asistencije osobama s invaliditetom 

u Udruzi, prvotno financiranom od strane 

Europskog socijalnog fonda, a od kraja 

2022.g. do danas  financiranje projekta u ci-

jelosti preuzelo je Ministarstvo rada, miro-

vinskoga sustava, obitelji i socijalne politike. 

Trenutno, u projektu usluge osobne asisten-

cije Udruga pruža uslugu za 19 korisnika -

osoba s najtežim stupnjem invaliditeta, te na 

tim poslovima imamo zaposleno 16 asistena-

ta na osnovu ugovora o radu, te 2 asistenta 

zaposlena temeljem studentskih ugovora. 

„Rad u Udruzi mi čini osobito zadovoljstvo, 

jer se kroz aktivnosti namijenjene pomoći 

osobama s invaliditetom kao najpotrebitijoj 

kategoriji ljudi u društvu, postižu vrlo vidljivi i 

konkretni rezultati u povećanju kvalitete ži-

vota i socijalne uključenosti samih korisnika. 

Uz to, i na osobnoj razini me pomaganje naj-

potrebitijima u potpunosti ispunjava u smis-

lu korisnosti i osobnog doprinosa široj druš-

tvenoj zajednici u kojoj živim. Već i kroz svoj 

prijašnji humanitarni rad, a prije angažmana 

unutar UOSI SMŽ, osvijestio sam kod sebe da 

je upravo pomaganje potrebitima na svaki 

način ono što zaista volim raditi, kao i da že-

lim mi humanitarni rad bude primarna djela-

tnost kroz ostatak radnog vijeka.“- skromno 

se opisuje Predrag i na pitanje o Udruzi od-

govara: „Promatrajući rad Udruge unatrag 

nekoliko godina, od kada sam zaposlen pa do 

danas, primjetan je napredak u smislu po-

većanja broja projekata u kojima je udruga 

nositelj ili provedbeni partner, sve bolje i 

kvalitetnije pripreme i provedbe raznih pro-

jekata, uključenosti sve većeg broja kako čla-

nova udruge općenito, tako i članova koji su 

izravno obuhvaćeni i/ili uključeni u neke od 



projekata ili aktivnosti. Uz to, Udruga danas 

zapošljava veći broj mladih stručnih ljudi koji 

su zalog za uspješan rad i opstojnost Udruge 

u budućnosti. Mislim da naša Udruga ima 

dobru perspektivu u budućnosti, s obzirom 

na činjenicu da je uključena u mrežu pruža-

telja socijalnih usluga na nacionalnom nivou, 

da ima kvalitetne i stručne zaposlenike, da se 

neprestano povećava obim i vrsta usluga ko-

je pruža korisnicima, te da je prepoznata na 

lokalnom nivou, ali i puno šire, kao vjerodos-

tojan i kvalitetan subjekt u provođenju raz-

nih projekata i programa namijenjenih oso-

bama s invaliditetom“ – ističe Predrag. 

U bliskoj budućnosti Predrag našu Udrugu 

vidi u posjedu nove i moderne Sobe čuda za 

odvijanje terapijskih usluga za djecu s teško-

ćama u razvoju, kao i na prostoru potpuno 

uređene Inkluzivne farme u Hrastovici, gdje 

bi se uz cjelodnevni boravak odvijao i jedan 

sasvim novi i kvalitetniji oblik boravka i aktiv-

nosti za djecu i mlade s poteškoćama, kao i 

za povremene aktivnosti i druženja odraslijih 

članova udruge. 

ZAHVALA  

Osim danas zaposlenih članova projektno-

administrativnog tima koje ste upoznali na 

početku ove priče, kroz 20 godina djelovanja 

Udruge, razvoju postojećih usluga, programa 

i aktivnosti i uspostavi novih doprinos su dali 

i bivši zaposlenici našeg tima koji su, svaki u 

svom razdoblju rada u Udruzi, ostavili neiz-

brisivi trag, pokazali motivaciju i potrebnu 

empatiju da našim članovima olakšaju život 

u zajednici. To su Mihaela Claudija Duganđić, 

Ognjen Andrić, Rene Vego, Sandra Adžam, 

Milena Đurđević i Ivana Šalić. Udruga se mo-

že pohvaliti i zapošljavanjem svojih članova. 

Mladim osobama s invaliditetom kroz pro-

grame javnog rada ili stručnog osposobljava-

nja rad u našem projektno-administrativnom 

timu bilo je prvo radno iskustvo koje im je 

pomoglo u daljnjem profesionalnom rastu i 

zapošljavanju. Neke od njih ste upoznali u 

našim prijašnjim pričama, ali svakako i ovdje 

zaslužuju zahvalu jer je njihova pomoć bila 

neprocjenjiva. Koliko god su oni možda učili 

od nas, i mi smo učili od njih, a rad s njima 

bio je i daljnji pokretač Udruge u razvoju no-

vih programa i projektnih aktivnosti. To su 

kroz povijest Udruge bili Tamara Tačković, 

Matea Đurečić, Antun Barić, Gabrijela Koka-

nović, Mirko Stambolija i Ivica Muža. Zadnji 

je naš tim u 2023. godini napustio Ivan Latin-

čić, iz Gora kraj Petrinje kojemu je Udruga 

bila također prvo radno iskustvo u kolovozu 

2020. godine odmah nakon obrane diplom-

skog rada kojim je Ivan postao profesor povi-

jesti. Ivan je s nama proveo tri godine. Osim 

vođenja projekata Ivanove svakodnevne ob-

veze (kao i svih kolega u projektno-

administrativnom timu) bile su posvećene 

traženju daljnjih mogućnosti financiranja, pi-

sanju projekata, vođenju detaljne evidencije 

terapijskih usluga, sudjelovanju u organizaciji 

aktivnosti poput određenih skupova, sasta-

naka, posjeta donatorskih i partnerskih usta-

nova Udruzi i slično. Ivan je danas zaposlen u 

Zagrebu, u HAMAG-BIRCO-u u Odjelu za una-

prjeđenje kvalitete sustava. Zahvaljujući 

stečenom iskustvu u Udruzi, potvrdio nam je 

Ivan skromno u kratkom razgovoru, posjedu-

je neophodno iskustvo i kompetencije potre-



bne u ovoj vrsti posla koji danas radi. „Kako 

je Udruga bila moj prvi poslodavac nakon 

završetka faksa mogu reći da sam naučio pu-

no! Imao sam prilike u ove tri godine upoz-

nati zaista puno dobrih i pozitivnih osoba 

(prijatelja Udruge, članova i kolega zaposle-

nika). Već za vrijeme studija postalo mi je 

jasno kako ću teško doći do posla u struci, a 

zahvaljujući Udruzi pronašao sam se u sas-

vim drugim vodama i naučio temelje na koji-

ma i danas nastavljam graditi. Imao sam pri-

like raditi s nekolicinom iskusnijih kolega, 

koji su me zapravo uveli u svijet EU financi-

ranja te pisanja i provedbe projekata. Zahva-

ljujući njima, naučio sam pisati i pripremati 

projektne prijave i vođenje samih projeka-

ta“ – ističe Ivan koji je na poticaj Udruge u-

pisao i pred završetkom je poslijediplom-

skog studija „Priprema i provedba EU proje-

kata“. 


